
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 13. september 2021 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1652 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Liselott Blixt (DF) og Peter Skaarup (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1652: 

”Vil ministeren redegøre for, hvorfor Region Hovedstadens akutberedskab ikke af 

egen drift har reageret på problemet?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse indhentet bidrag fra Region Hovedstaden, 

som oplyser følgende: 

 

”Akutberedskabet har over sommeren forsøgt at indkalde ekstra personale på dage, 

hvor der blev forventet særligt stor aktivitet fx i forbindelse med større events. Dette 

har dog ikke vist sig at være muligt. Der henvises i øvrigt til Mads Koch Hansens kon-

klusion på kapitel 7 vedr. håndtering og orientering. Der henvises desuden til kapitel 

6 i redegørelsen for en beskrivelse af allerede iværksatte indsatser, der adresserer de 

aktuelle udfordringer.” 

 

Jeg kan i øvrigt henvise til min besvarelse af spørgsmål 1649.   
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